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Protokół Nr  XXV/17 

z XXV sesji Rady Gminy Mieścisko w dniu 22 marca 2017 r. w godzinach od 12.00 do 16.00 w 

sali sesyjnej Urzędu Gminy Mieścisko. 

 

Adn. 1 

 XXV sesję Rady Gminy Mieścisko otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy – P.Elżbieta 

Kapczyńska. 

Na wstępie powitała radnych Rady Gminy Mieścisko, Wójta Gminy – P.Andrzeja 

Banaszyńskiego i pracowników administracji samorządowej, radnego powiatowego – 

P.Tadeusza Synorackiego, Prezesa Stowarzyszenia Pomocy Uczniom im.Jana Pawła II – 

P.Leszka Bodusa, dyrektorów Szkoły Podstawowej i Gimnazjum w Mieścisku, dyrektora 

Przedszkola „Leśne Ludki” w Mieścisku, kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w Mieścisku 

– P.Grażynę Witucką, Prezesa Gminnego Koła Sołtysów – P.Ludwika Derezińskiego, sołtysów 

wsi oraz wszystkich uczestników dzisiejszej sesji. 

(Listy obecności zaproszonych gości oraz sołtysów wsi stanowią Załączniki Nr 1 i 2 do 

protokołu). 

 

Adn. 2 

 Przewodnicząca Rady stwierdziła, że na 15 radnych Rady Gminy Mieścisko, na 

dzisiejszej sesji na godzinę 12.00 obecnych jest 14 co stanowi quorum, wobec czego Rada jest 

prawomocna do prowadzenia obrad i podejmowania uchwał. 

Radny nieobecny, który zgłosił wcześniej spóźnienie to radny Michał Kalka. 

(Lista obecności radnych Rady Gminy Mieścisko stanowi Załącznik Nr 3 do protokołu). 

 

Adn. 3 

 Przewodnicząca Rady odczytała Porządek obrad dzisiejszej sesji, jaki radni i goście 

otrzymali z zaproszeniem na dzisiejszą sesję. 

Do Porządku obrad nie wniesiono żadnych zmian i uwag. 

(Porządek obrad XXV sesji Rady Gminy stanowi Załącznik Nr 4 do protokołu). 

 

Adn. 4 

 Przewodnicząca Rady poinformowała, że protokół z ostatniej sesji Rady Gminy był do 

wglądu w biurze Rady i nikt do niego nie wniósł uwag, w związku z powyższym zaproponowała 

jego przyjęcie bez odczytywania. 
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Radni w głosowaniu jednogłośnie przy 14 głosach „za” przyjęli protokół z ostatniej sesji bez 

odczytywania. 

Adn. 5 – interpelacje i zapytania radnych 

- radny Rodzewicz: 

1) w imieniu mieszkańców wsi Budziejewo prosił o  załatanie dziur na drodze przez wieś; 

2) na ul.Zacisze w Mieścisku – zaznaczone są dziury, gdzie maja być wycięte, natomiast takich 

miejsc tam jest o wiele więcej. Np. przy AQUANE-cie trzeba wyciąć cały pas; 

3) na ul.Zacisze przy wjeździe na łąkę koło P.Małeckiego tam całe pasy asfaltu trzeba 

powycinać; 

- radna Mączyńska: 

1) wnioskowała o uporządkowanie numeracji domów na ulicy dotychczasowej Hanki 

Sawickiej; 

2) zapytała czy Urzędowi Gminy jest wiadomo, że na polach po obydwu stronach ul.Hanki 

Sawickiej mają stawiać wiatraki ? 

3) prosiła żeby zająć się ul.Baczyńskiego; 

4) ponowiła  potrzebę udrożnienia rowu przy ul.Hanki Sawickiej; 

- radna Oelke: 

1) podziękowała za równiarkę na drogę w kierunku Janowca; 

2) zwróciła uwagę, że pozostał na tej drodze w kierunku Janowca  jeszcze odcinek 300 m drogi, 

który nie należy do naszej gminy tylko gminy Janowiec, a oni o niego nie dbają. Czy byłaby 

możliwość porozumienia w tej kwestii między gminami ? 

3) mieszkańcy Gołaszewa mieszkający na drodze od figury Matki Boskiej w lewo w stronę lasu 

proszą o równiarkę lub wysypanie kruszywem bo jest tam bardzo dużo dziur. Po deszczu ta 

droga wygląda bardzo źle; 

4) przypomniała o złym stanie słupa energetycznego w Gołaszewie stojącego obok posesji 

Państwa Krygier, P.Jaskulskiej. Mieszkańcy boją się o swoje bezpieczeństwo; 

- radny Górski – ponowił wniosek o uporządkowanie, właściwe oznakowanie numeracji na 

Osiedlu Michałowskim w Mieścisku; 

- radna Chelwing: 

1) zwróciła uwaga na dziury na drogach przed blokami w Popowie Kościelnym. Ciężko iść, a 

jeszcze gorzej jechać samochodem; 

2) zapytała jak to wygląda z firmą, która wywozi odpady komunalne. Zostawiają po sobie 

bardzo duży bałagan; 
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3) w sprawie przystanku w Popowie Kościelnym koło cmentarza. Wygląda on bardzo 

nieciekawie i straszy. Trzebaby pomyśleć o nowym, np. podobnym jak przed Szkołą w 

Mieścisku; 

- radny Staroń – „jadąc do Mieściska od Rudy jest ograniczenie prędkości. W związku z tym, 

że nie widzę na tej drodze zagrożeń wnioskowałbym żeby tylko do Rudy było ograniczenie”; 

- radny Wojtyszyn: 

1) wnioskował o lampę uliczną na ul.Nowej w Mieścisku na końcu zabudowań tam gdzie skręca 

się do szklarni gdyż tam jest bardzo ciemno; 

2) czy jest już potwierdzona przez Urząd Marszałkowski ostateczna kwota  dotacji na drogi 

dojazdowe do pól ? 

Adn. 6 – zapytania sołtysów 

- P.Starosta – sołtys sołectwa Popowo Kościelne: 

1) prosiła o równiarkę na drogi od ul. Świerkowej i cała ulica Sosnowa; 

2) w związku z tym, że Prezes Spółdzielnii poinformował, że sprzątania wiosennego nie będzie 

do kogo należy się zwrócić w tej sprawie o pomoc ? 

3) w związku z dużą liczbą biegających psów po Osiedlu czy nie warto byłoby na nowo 

wprowadzić podatku od psa. Czy nie możnaby postawić pojemników na psie odpady ? 

- P.Kmieciak – sołtys sołectwa Jaroszewo Drugie zapytał kiedy będzie dalsze zakładanie 

dodatkowych lamp, gdyż na ul.Wierzbowej miała być a nie ma ? 

Na zapytania sołtysów odpowiedzi udzielił Wójt Gminy – P.Andrzej Banaszyński. 

- w sprawie równiarki na drogi – „staramy się udrożnić te newralgiczne drogi. Wszystko 

uzależnione jest od warunków pogodowych. Trzeba poczekać aż wszystko obeschnie”. 

- w sprawie wiosennego sprzątania – „wyznaczymy jakiś dzień i nasz traktor z przyczepą 

przyjedzie”; 

- podatek od psów – „jeśli świadomości nie będzie, że to jest zwierzę o które trzeba dbać to 

nawet podatek nie pomoże. Może kiedyś pojawią się torebki na odchody”; 

- lampy – „lampa będzie. Trzeba czekać. Narazie nie jest znany termin”. 

- radny powiatowy – P.Synoracki – poinformował, że w tym roku jest zaplanowana zatoka koło 

Szkoły w Popowie Kościelnym; 

- Wójt – w uzupełnieniu dodał, że będzie zrobiony peron naprzeciwko Szkoły w Popowie 

Kościelnym i również naprzeciwko bloków. 

Adn. 7 

 Informację z działalności międzysesyjnej złożył Wójt Gminy – P.Andrzej Banaszyński. 

(Informacja stanowi Załącznik Nr 5 do protokołu). 
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Adn. 8 

 Przewodnicząca Rady złożyła informacje z działalności w okresie międzysesyjnej: 

- 24 lutego br. – udział wspólnie z Wójtem w spotkaniu noworocznym na zaproszenie 

Wojewody Wielkopolskiego; 

- 3 marca br. – udział w szkoleniu na temat możliwości pozyskiwania  środków na bazę 

sportową; 

- od 7 do 9 marca br. – udział w spotkaniach okolicznościowych w sołectwach z okazji Dnia 

Kobiet; 

- 10 marca br.– udział w okolicznościowym spotkaniu z okazji Dnia Sołtysa i złożenie życzeń 

sołtysom z okazji ich święta jak również w tym dniu złożenie gratulacji mieszkańcowi Mieściska 

P.Marcinowi Hoffmann z okazji nadania mu przez Prezydenta R.P. tytułu naukowego - 

profesora zwyczajnego; 

- 15 marca br – udział we wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Gminy; 

- 16 marca br. – udział we Forum Samorządowym w Warszawie; 

- 17 marca br. – udział wspólnie z P.Wójtem w rozmowach w Ministerstwie Edukacji 

Narodowej i Ministerstwie Finansów w Warszawie; 

Na zakończenie Przewodnicząca Rady odczytała życzenia od poseł  Małgorzaty Janyska z okazji 

skierowane do wszystkich sołtysów z okazji „Dnia Sołtysa”. 

 

Adn. 9 

 Przewodniczący stałych Komisji Rady Gminy złożyli informacje z prac Komisji w okresie 

międzysesyjnym: 

- radny Jan Wojtyszyn – Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Socjalnych i 

Samorządu: 

Komisja od ostatniej sesji odbyła 1 wspólne posiedzenie Komisji w dniu 15 marca br w celu 

zaopiniowania materiałów na dzisiejszą sesję. 

- radna Agnieszka Oelke – Z-ca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

Komisja od ostatniej sesji odbyła 2 posiedzenia: 

- 27 lutego br. – Kontrola realizacji na terenie gminy Mieścisko obowiązków wynikających z 

ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminie. Analiza kosztów, wpłaty mieszkańców z 

tytułu opłat za odpady komunalne za rok 2016. 

Z-ca Przewodniczącego Komisji zapoznała  z wynikami przeprowadzonej kontroli.  

- 15 marca br – wspólne posiedzenie Komisji Rady Gminy; 
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- radny Hoffmann – Z-ca Przewodniczącego Komisji Przestrzegania Prawa, Ochrony 

Środowiska i Komunikacji: 

Komisja od ostatniej sesji odbyła 2 posiedzenia: 

- 28 lutego br. – Tematem posiedzenia było sprawozdanie Komendanta komisariatu Policji w 

Skokach – Rewir Dzielnicowych w Mieścisku na temat bezpieczeństwa gminy i powiatu za rok 

2016. 

- 15 marca br. – wspólne posiedzenie Komisji Rady Gminy 

- radny Staroń – Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Rozwoju Gospodarczego i Budżetu: 

Komisja odbyła 1 wspólne posiedzenie Komisji w dniu 15 marca br. 

Adn. 10. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Mieścisku za 2016 rok. 

Przewodnicząca Rady udzieliła w tym miejscu głosu P.Grażynie Wituckiej – Kierownikowi Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Mieścisku. 

P.Kierownik na wstępie poinformowała, że w/w sprawozdanie jest obligatoryjnym, ustawowym 

obowiązkiem OPS.W swoim wystąpieniu zwróciła uwagę, że w ciągu roku sprawozdawczego doszło 

OPS od 1 kwietnia  dodatkowe zadanie tj. Pomoc w wychowaniu dzieci „500 plus”. W roku ubiegłym 

OPS przyłączył się do projektu „Szlachetna paczka” którym zostało objętych 9 rodzin z naszej gminy). 

W stosunku do przedstawionego sprawozdania nie zgłoszono zapytań. 

(Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Mieścisku za rok 2016 stanowi Załącznik 

Nr 6 do protokołu). 

Adn.11 -  Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny i pieczy zastępczej za 2016 

rok. 

Sprawozdanie omówiła Kierownik OPS – P.Grażyna Witucka. 

W swoim wystąpieniu poinformowała, że w 2016 roku na terenie gminy łącznie 6 dzieci było 

umieszczonych w 4 rodzinach zastępczych. 

W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Rady podziękowała P.Kierownik za przejrzyste 

przedstawienie materiałów z których widoczna jest prężna działalność Ośrodka i jednocześnie 

podziękowała P.Kierownik i wszystkim pracownikom za zaangażowanie i wniesiony wkład pracy. 

Adn.12-  Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych za 2016 rok 

Sprawozdanie omówił Przewodniczący Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych – 

Wójt Gminy – P.Andrzej Banaszyński. 

(Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych za 2016 rok stanowi Załącznik Nr 7 do protokołu). 

Adn.13 -  Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii za 2016 rok 

Sprawozdanie omówił Przewodniczący Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych – 

Wójt Gminy – P.Andrzej Banaszyński. 
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(Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii za 2016 rok stanowi 

Załącznik Nr 8 do protokołu). 

Adn.14 -  Podjęcie uchwały w sprawie dostosowania sieci prowadzonych przez Gminę Mieścisko 

szkół podstawowych i klas dotychczasowego gimnazjum oraz określenia granic ich obwodów do 

nowego ustroju szkolnego. 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła P.Justyna Michalska – inspektor ds. oświaty, kultury 

fizycznej i turystyki w Urzędzie Gminy. 

Podjęcie w/w uchwały wynikające z dostosowania sieci szkól do nowego ustroju szkolnego 

prowadzone jest w 2 etapach. W lutym  2017 r. została podjęta uchwała w sprawie projektu sieci 

szkół. Została ona następnie przesłana do zaopiniowania przez Kuratorium Oświaty i Związki 

Zawodowe ZNP i „Solidarność”. W II etapie Rada Gminy po uzyskaniu opinii podejmuje w terminie do 

30 marca br. uchwałę w sprawie sieci szkól i obwodów na okres szkolny od 1 września 2017 r. do 31 

sierpnia 2019 r. 

W związku z brakiem pytań do projektu uchwały, który był omawiany na wspólnym posiedzeniu 

Komisji Przewodnicząca Rady poddała projekt pod głosowanie. Na 14 radnych (w tym momencie 

radny Kalka jest obecny, natomiast opuścił na pewien czas sesję radny Witucki): 12 głosowało „za”, 2 

„wstrzymało się od głosu”. 

Uchwała w sprawie dostosowania sieci prowadzonych przez Gminę Mieścisko szkół podstawowych i 

klas dotychczasowego gimnazjum oraz określenia granic ich obwodów do nowego ustroju szkolnego 

została podjęta większością głosów i stanowi Załącznik Nr 9 do protokołu. 

Adn.15 - Podjęcie uchwały w sprawie określenia kryteriów postępowania rekrutacyjnego  do 

publicznej szkoły podstawowej prowadzonej przez Gminę Mieścisko oraz określenie dokumentacji 

potwierdzającej spełnienie tych kryteriów. 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła P.Justyna Michalska – inspektor ds. oświaty, kultury 

fizycznej i turystyki. 

W związku z brakiem pytań na sesji, po wcześniejszym opiniowaniu projektu na wspólnym 

posiedzeniu Komisji Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Na 14 radnych obecnych na sesji uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie i stanowi 

Załącznik Nr 10 do protokołu. 

Adn.16 - Podjęcie uchwały w sprawie określenia kryteriów wraz z liczbą punktów na drugim etapie 

postępowania rekrutacyjnego do publicznego przedszkola prowadzonego przez Gminę Mieścisko. 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła – P.Justyna Michalska – inspektor ds. oświaty, 

kultury fizycznej i turystyki. 

W związku z brakiem pytań na sesji Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Na 14 radnych uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie i stanowi Załącznik Nr 11 do 

protokołu. 

Adn. 17 -  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenów zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej i usługowej w Mieścisku – rejon 

ul.Św.Wojciecha. 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy – P.Andrzej Banaszyński. 
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Przedmiotem uchwały jest zmiana planu z dotychczasowego obejmującego zabudowę mieszkaniową 

na zabudowę mieszkaniowo-usługową. 

Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Na 14 radnych uchwała w głosowaniu została przyjęta jednogłośnie i stanowi Załącznik Nr 12 do 

protokołu. 

Adn.  18 -  Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia Zakładu Aktywności Zawodowej w Gołaszewie z 

obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych do budżetu gminy. 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy – P.Teresa Samarzewska. 

Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Na 14 radnych uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie i stanowi Załącznik Nr 13 do 

protokołu. 

Adn.  19 -  Podjęcie uchwały w sprawie przyznania dotacji na prace konserwatorskie i 

restauratorskie przy zabytku – zadanie pn. Konserwacja i restauracja drewnianego, 

polichromowanego stropu Kościoła p.w. Św.Michała Archanioła w Mieścisku – przęsło pierwsze w 

nawie głównej. 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy – P.Andrzej Banaszyński. 

Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Na 14 radnych uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie i stanowi Załącznik Nr 14 do 

protokołu. 

Adn.20 -  Podjęcie uchwały w sprawie przyznania dotacji na prace konserwatorskie i 

restauratorskie przy zabytku – drewnianej kapliczce w formie miniatury drewnianego kościółka, 

znajdującej się na terenie przykościelnym kościoła  pw. Zwiastowania  N.M.P w Popowie 

Kościelnym. 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy – P.Andrzej Banaszyński. 

Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Na 14 radnych uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie i stanowi Załącznik Nr 15 do 

protokołu. 

Przewodnicząca Rady w tym miejscu o godzinie 13.45 zarządziła przerwę do godz.14.00. 

Po przerwie obrady wznowiono i kontynuowano podejmowanie uchwał. 

Adn. 21 -  Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2017 rok. 

Skarbnik Gminy – P.Teresa Samarzewska poinformowała, że od ostatniego wspólnego posiedzenia 

Komisji Rady na którym był przedstawiony projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie wraz z 

autopoprawką dzisiaj na sesji Wójt przedkłada drugą autopoprawkę w wyniku której zwiększa się 

dochody jak również wydatki budżetu o kwotę 258.505 zł. 

Zwiększenie dochodów następuje: 

- w dziale 700 – Gospodarka mieszkaniowa o kwotę 211.465 zł: 



8 
 

- z tytułu planowanej do otrzymania pomocy finansowej z Agencji Nieruchomości Rolnych – OT w 

Poznaniu na „Doprowadzenie do właściwego stanu technicznego lokalu mieszkalnego w 

Nieświastowicach 6/2” w kwocie 71.031 zł; Skarbnik Gminy odczytała pismo od ANR o pozytywnym 

załatwieniu wniosku. 

- z tytułu planowanej do otrzymania pomocy finansowe z ANR-OT w Poznaniu na „Doprowadzenie do 

właściwego stanu technicznego lokali mieszkalnych nr 1, 2, 4 w m.Kłodzin  43 oraz lokalu 

mieszkalnego nr 1 w  m.Budziejewo 11” w kwocie  140.434 zł; Skarbnik Gminy odczytała pismo od 

ANR. 

- w dziale 852 – Pomoc społeczna – Pomoc w zakresie dożywiania o kwotę 47.040 zł: 

- w związku ze zwiększeniem planu dotacji celowej na realizację programu wieloletniego „Pomoc 

państwa w zakresie dożywiania” na lata 2014-2020 w kwocie 47.040 zł  zgodnie z pismem Wojewody 

Wielkopolskiego z dnia 13 marca 2017 r. 

Zwiększenie wydatków następuje: 

- w dziale 010 – Rolnictwo i łowiectwo o kwotę 100.000 zł z przeznaczeniem na realizację zadania 

inwestycyjnego pn.”Budowa awaryjnego ujęcia wody dla stacji uzdatniania wody w Miłosławicach” 

- w dziale 700 – Gospodarka mieszkaniowa 

 – rozdział Gospodarka gruntami i nieruchomościami zwiększa się o kwotę 211.465 zł z 

przeznaczeniem na remonty w/w lokali komunalnych; 

- rozdział 70095 – Pozostała działalność – zmniejsza się o kwotę 100.000 zł – wydatki inwestycyjne 

zaplanowane na realizację zadania inwestycyjnego pn.”Głęboka termomodernizacja budynku 

gminnego pod siedzibę Ośrodka Pomocy Społecznej i pomieszczeń dyżurnych Policji w Mieścisku przy 

ul.Janowieckiej 2; 

- w dziale  801 - Oświata i wychowanie  

– zwiększa się wydatki w rozdziale 80149 - na wynagrodzenia dla nauczycieli realizujących zadania 

wymagające stosowania specjalnej organizacji nauk i metod pracy: 

- w Przedszkolu „Leśne Ludki” w Mieścisku – o kwotę 16.889 zł; 

- w Szkole Podstawowej i Gimnazjum o kwotę 75.431 zł; 

- zmniejsza się wydatki na wynagrodzenia i pochodne w rozdziałach: szkoły podstawowe, przedszkola 

i gimnazja; 

Następnie Skarbnik Gminy odczytała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy po 

uwzględnieniu 1 i 2 autopoprawki. 

Po udzielonych wyjaśnieniach na zgłoszone przez radnych zapytania Przewodnicząca Rady poddała 

projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie z uwzględnieniem autopoprawek pod głosowanie. 

Na 15 radnych: 14 głosowało „za” i 1 radny „wstrzymał się od głosu”. 

Uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2017 rok została przyjęta większością głosów i 

stanowi Załącznik Nr 16 do protokołu. 
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 Adn.22 -  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXIII/144/16 Rady Gminy Mieścisko z 

dnia 14 grudnia 2016 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mieścisko 

na lata 2017-2025 

Skarbnik Gminy uzasadniając projekt uchwały poinformowała, że zmiany w budżecie mają ścisły 

związek ze zmianą WPF celem zachowania zgodności. 

Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. Na 15 radnych uchwałą w 

głosowaniu została podjęta jednogłośnie i stanowi Załącznik Nr 17 do protokołu. 

Adn.23 -  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany nazwy ulic i osiedla 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Sekretarz Gminy – P.Alicja Kędracka. 

Zmiana ulic wiąże się z wejściem w życie ustawy o zakazie propagowania komunizmu lub innego 

ustroju totalitarnego przez nazwy budowli, obiektów i urządzeń użyteczności publicznej. 

Wójt Gminy wystąpił do Instytutu Pamięci Narodowej w Poznaniu ze wskazaniem ulic, których nazwy 

mają być zmienione celem konsultacji, który potwierdził konieczność zmiany w/w nazw. Jak również 

odbyły się konsultacje z mieszkańcami zainteresowanych ulic. Ponadto P.Sekretarz poinformowała, 

że na dotychczasowej ulicy H.Sawickiej będzie zmiana numeracji domów z uwagi na fakt, że numery 

były nadawane kiedy budynki mieszkalne były tylko po prawej stronie ulicy. 

Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. Na 15 radnych uchwala w 

głosowaniu została podjęta jednogłośnie i stanowi Załącznik Nr 18 do protokołu. 

Adn.24 - Podjęcie uchwały w sprawie zmiany nazwy części ulicy Strzeleckiej 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Sekretarz Gminy – P.Alicja Kędracka. 

Z wnioskiem o zmianę części nazwy ulicy Strzeleckiej zwrócił się radny Gminy Mieścisko w celu 

uporządkowania dotychczasowego jej przebiegu, argumentując konieczność wprowadzenia zmiany 

problemami i utrudnieniami spowodowanymi przebiegiem jednej ulicy na czterech drogach 

nietworzących całości. Projekt uchwały został poddany konsultacjom z mieszkańcami części ulicy 

Strzeleckiej. 

Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Na 15 radnych uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie i stanowi Załącznik Nr 19 do 

protokołu. 

Adn. 25 -  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia w sprawie 

powierzenia Gminie Miejskiej Wągrowiec zadania publicznego w zakresie pomocy społecznej 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Mieścisku – 

P.Grażyna Witucka. 

Przewodnicząca Rady  poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Na 15 radnych uchwałą w głosowaniu została podjęta jednogłośnie i stanowi Załącznik Nr 20 do 

protokołu. 

Adn. 26 -  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w 

Zakrzewie 

Uzasadnienie do projektu uchwały  przedstawił Wójt Gminy – P.Andrzej Banaszyński. 
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Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Na 15 radnych uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie i stanowi Załącznik Nr 21 do 

protokołu. 

Adn.27-  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych udzielił Wójt Gminy – P.Andrzej Banaszyński. 

Adn. 28. Wolne głosy i wnioski 

- radny Witucki – prosił aby AQUANET po wykonanych robotach w Sarbii przywrócił uszkodzony 

chodnik do stanu jaki był pierwotnie. Chodnik jest na terenie Zarządu Dróg Powiatowych. 

- Przewodnicząca Rady – przypomniała radnym o obowiązku złożenia do 30 kwietnia br. oświadczeń 

majątkowych oraz rocznych zeznań podatkowych w 2 egzemplarzach do Przewodniczącej Rady. 

Adn. 29 – Zakończenie 

W związku z wyczerpaniem punktów porządku obrad Przewodnicząca Rady podziękowała wszystkim 

za udział i zamknęła XXV sesję Rady Gminy. 

 

               Protokółowała:     Przewodniczyła sesji: 

     Inspektor ds. obsługi organów   Przewodnicząca Rady 

     Gminy 

 

  /Wiesława Kujawa/      /Elżbieta Kapczyńska/ 

 

 

 

       

 


